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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 3796 din 13.07.2018 
 

 

 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 13 iulie 2018, ora 0900 

 

 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

din 12, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participă la ședință: doamna Baciu Violeta-Elena, contabil, domnul Ciubotaru Andrian șef 

SVSU Rebricea, doamna Luca Diana, asistent medical comunitar și doamna Agheorghiesei Mariana, 

referent. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, ZAHARIA IONEL. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 283 din 06.07.2018 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 13 iulie 

2018, ora 0900, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului unui consilier local. 

2. Proiect de hotărâre privind modificarea componenței nominale a unei comisii de 

specialitate. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a I-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2018. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru 

trimestrul II, anul financiar 2018. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a numărului de posturi şi a statului de 

functii pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea şi instituţiile subordonate 

Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

6. Informare privind activitatea desfasurata in cadrul Serviciului Voluntar pentru Situatii de 

Urgenta al comunei Rebricea, pentru semestrul I, anul 2018. 

7. Raport privind activitatea asistentilor personali din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru 

anul 2018, semestrul I. 
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8. Interpelari si raspunsuri. 
 

Doamna secretar spune că în conformitate cu adresa Instituției Prefectului nr. 

9310/11.07.2018, prin care se solicită revocarea Hotărârii Consiliului local nr. 13/2018, ordinea de zi 

va fi suplimentată cu proiectul de hotărâre privind revocarea acestei hotărâri. 

Domnul primar supune la vot suplimentarea ordinei de zi cu două proiecte, respectiv: 

1. Proiect de hotărâre privind revocarea Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea  nr. 

13/27.04.2018 privind incetarea de drept a mandatului de consilier al domnului Zaharia 

Nicolae; 

2. Proiect de hotărâre incetarea de drept a mandatului de consilier al domnului Zaharia 

Nicolae. 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, noua ordine de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind revocarea 

Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea  nr. 13/27.04.2018 privind incetarea de drept a 

mandatului de consilier al domnului Zaharia Nicolae.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind revocarea Hotararii 

Consiliului local al comunei Rebricea nr. 13/27.04.2018 privind incetarea de drept a mandatului 

de consilier al domnului Zaharia Nicolae.  

  

 Nu sunt discutii la acest punct. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind revocarea 

Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea nr. 13/27.04.2018 privind incetarea de drept 

a mandatului de consilier al domnului Zaharia Nicolae. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind incetarea de drept a mandatului 

de consilier al domnului Zaharia Nicolae. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind incetarea de drept a 

mandatului de consilier al domnului Zaharia Nicolae. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 
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sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

incetarea de drept a mandatului de consilier al domnului Zaharia Nicolae.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind incetarea de 

drept a mandatului de consilier al domnului Zaharia Nicolae. 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind incetarea de 

drept a mandatului de consilier al domnului Zaharia Nicolae 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind validarea mandatului unui 

consilier local. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind validarea mandatului unui 

consilier local.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

validarea mandatului unui consilier local.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

validarea mandatului unui consilier local.  

  

 Nu sunt discutii la acest punct. 

   

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind validarea 

mandatului unui consilier local. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind modificarea componenței 

nominale a unei comisii de specialitate. 

  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind modificarea componenței 

nominale a unei comisii de specialitate.  

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

    

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

modificarea componenței nominale a unei comisii de specialitate. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a I-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a I-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a I-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018.  

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a I-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018. 

 

DISCUȚII 

 Domnul primar aduce la cunoștință faptul că s-a deschis o sesiunea de finanțare pentru 

drumurile comunale afectate de inundații de-a lungul anilor de către Compania Națională de Investiții. 

Au fost solicitate o serie de informații și va trebui să trecem la intabularea acestor tronsoane de 

drumuri. La Tatomirești este trecut podul și majoritatea drumurilor sătești. 

 Domnul consilier Vatavu Titi spune că la familia Luchian drumul este mereu inundat și că a 

devenit impracticabil. 
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 Domnul primar recunoaște că a i-a scăpat din vedere acest lucru și că va avea în vedere și acest 

segment de drum. 

 Domnul consilier Zaharia Vasile spune că și la Draxeni drumul de la transformator este 

degradat. 

 Domnul primar se adresează tuturor consilierilor că tronsoanele de drum care vor fi 

modernizate trebuie să facă dovada că au fost calamitate de-a lungul anilor. 

 Domnul primar aduce la cunoștința consilerilor o cerere a preotului de la Rebricea Luca Vasile 

pentru suma de 10.000 lei. 

 Domnul viceprimar spune că l-a întrebat pe preot ce a făcut cu suma de 3000 lei care a fost 

repartizată bisericii din Rebricea, iar acesta i-a răspuns ca s-a achiziționat vopsea. 

 Domnul consilier Nantu Costel spune că consilierul de la Rebricea trebuie să verifice. 

 Domnul consilier Elisei Marcel spune că preotul se “întinde mai mult decât e plapuma”. 

 Domnul viceprimar spune că preotul și-a luat boxe pentru sonorizare și a lăsat interiorul 

bisericii. Consideră că prioritar era igienizarea lăcașului de cult și nu cumpărarea boxelor. La 

începutul anului, când a depus cerere, preotul a solicitat suma respectivă pentru a realiza un lucru și 

nu ar trebui ca după o jumătate de an să spună că din acei bani vrea să facă o toaletă. 

 Domnul consilier Robac Florin este de părere că trebuie urmăriți preoții pentru a vedea pe ce 

cheltuie banii alocați din bugetul local. 

 Domnul consilier Gavril Niculai spune că la Rateșu-Cuzei s-a făcut loc pentru centrala nouă, 

s-a tras și apă. Aragazul de 1500 lei stă la preot în birou în loc să stea în prăznicar. 

 Domnul primar spune că este de acord cu remarca față de preoți, dar are încredere în preotul 

de la Draxeni. 

 Domnul viceprimar spune că și la Crăciunești părintele Avram este foarte serios. Mai spune că 

la Tatomirești, parohia are semanată lucernă iar banii pe care îi primește de la persoana care a arendat 

această suprafață ar trebui investiți pentru gard. 

 Domnul consilier Robac Florin spune că în loc să se mai aloce bani pentru culte, mai bine ar 

trebui bani pentru întreținerea drumurilor. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea rectificării a I-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

6. Trecem la cel de-al șaselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al 

bugetului local, pentru trimestrul II, anul financiar 2018. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului local, pentru trimestrul II, anul financiar 2018.  
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 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul II, anul financiar 2018.  

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul II, anul financiar 2018. 

 

DISCUȚII 

 Domna contabil Baciu Violeta spune că excedentul este mare, dar banii sunt prevăzuți pentru 

proiectele cu finanțare europeană. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul II, anul financiar 

2018. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

7. Trecem la cel de-al șaptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a 

numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului 

comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a 

numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului 

comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

 

NU SUNT DISCUȚII LA ACEST PUNCT. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea organigramei, a numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul 

de specialitate al primarului comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului 

local Rebricea, judeţul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
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In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

8. Trecem la cel de-al optulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

Ciubotaru Andrian, șef SVSU Rebricea, pentru a prezenta informarea privind activitatea 

desfasurata in cadrul Serviciului Voluntar pentru Situatii de Urgenta al comunei Rebricea, 

pentru semestrul I, anul 2018. 

 

DISCUȚII 

 Domnul primar spune că recent a avut loc un incendiu la vegetația uscată de pe terenul din 

spatele primăriei. Dacă nu interveneam la timp focul se extindea la magazia veche a primăriei și chiar 

și la școală. 

 Domnul Ciubotaru Andrian crede că cineva a vrut să curețe terenul și a dat foc fără să țină cont 

de repercusiuni. 

 Domnul primar spune că SVSU a participat la faza regională și chiar daca nu s-au obținut 

premii îi felicită pe membrii echipei. Totodată evidențiază faptul că organizarea acestui concurs a fost 

una precară ținând cont că s-a înscris doar echipajul nostru. 

 

9. Trecem la cel de-al nouălea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul doamnei  Onu 

Alina-Elena, inspector de specialitate, pentru a prezenta raportul privind activitatea asistentilor 

personali din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2018, semestrul I. 

 

DISCUȚII 

 Domnul consilier Robac Florin spune că doamna Cocuță Zenovia acuză angajații din cadrul 

compartimentului de asistență socială că nu au întocmit corect ancheta socială inclusiv dosarul pe care 

l-a depus la Comisia de la Moara-Grecilor. Acesta fiind motivul pentru care soțul său nu a fost 

încadrat în gradul grav cu asistent personal. 

 Domnul primar solicită prezența tuturor angajaților din cadrul compartimentului de asistență 

socială. 

 Doamna Agheorghiesei Mariana spune că personal s-a ocupat de întocmirea anchetei și s-a 

asigurat ca toate documentele medicale să fi atașate la acest dosar. A prezentat ancheta socială pentru 

a clarifica situația conflictuală. Ancheta socială este formular tip în care sunt bifate categoriile în care 

se încadrează persoana respectivă, în funcție de nevoile acesteia. 

Doamna Luca Diana spune că s-a deplasat la domiciliul acestei familii ori de câte ori a fost 

solicitată. Acuzațiile care i se aduc sunt nefondate, deoarece domnul Cocuță a primit asistență 

medicală și îngrijire atât cât fișa postului a asistentului medical comunitar permite. 

 

 

10. Interpelari si raspunsuri. 

 Domnul consilier Robac Florin spune că la Tatomirești un drum sătesc care duce către Șcheia 

este blocat la ieșire din sat de un stâlp amplasat în drum plus că pe același tronson sunt foarte mulți 

salcâmi care împiedică circulația utilajelor și îl roagă pe domnul viceprimar să procedeze la 

deblocarea accesului. 

   

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                     SECRETAR,  

               Consilier, Zaharia Ionel                                                        p. Onu Alina – Elena  


